

Title (en)

A METHOD OF IMPREGNATING A FIBROUS MATERIAL.

Title (de)

VERFAHREN ZUM IMPRÄGNIEREN EINES FASERMATERIALS.

Title (fr)

PROCEDE D'IMPREGNATION D'UN MATERIAU FIBREUX.

Publication

**EP 0144365 A1 19850619 (EN)**

Application

**EP 84901986 A 19840523**

Priority

DK 232683 A 19830524

Abstract (en)

[origin: WO8404704A1] A porous and/or fibrous material (10) is impregnated with a liquid impregnating means by bringing the material in a dry and heated condition into contact with the impregnating means, while the material is subjected to a high vacuum. A fibrous material which is preferably web-shaped, may then be continuously moved through one or more vacuum chambers (57), in which the impregnating means is applied to the web material (10) in an atomized condition. The atomization of the impregnating means is preferably performed by means of a conventional fuel injection pump (62) with associated injection nozzles (68). The impregnated material may be further treated in a hammer mill (70), if desired.

Abstract (fr)

On imprègne un matériau poreux et/ou fibreux (10) au moyen d'un milieu d'imprégnation liquide en mettant le matériau en condition sèche et chauffée en contact avec le milieu d'imprégnation, pendant que le matériau est soumis à un vide élevé. On peut ensuite déplacer continuellement un matériau fibreux de préférence en forme de bande à travers une ou plusieurs chambres à vide (57) où le milieu d'imprégnation est appliqué au matériau en bande (10) sous une forme pulvérisée. On effectue de préférence la pulvérisation du milieu d'imprégnation grâce à une pompe d'injection conventionnelle (62) possédant des buses d'injection (68). Si on le désire, le matériau imprégné peut en outre être traité dans un broyeur à marteaux (70).

IPC 1-7

**B05C 1/04**

IPC 8 full level

**B05B 13/00** (2006.01); **B05D 3/00** (2006.01); **B05D 7/00** (2006.01); **D06B 3/02** (2006.01); **D06B 5/00** (2006.01); **D21H 19/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**D06B 3/02** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8404704A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8404704 A1 19841206**; AU 2969784 A 19841218; EP 0144365 A1 19850619; FI 850292 A0 19850123; FI 850292 L 19850123; JP S60501400 A 19850829; NO 850280 L 19850123

DOCDB simple family (application)

**DK 8400044 W 19840523**; AU 2969784 A 19840523; EP 84901986 A 19840523; FI 850292 A 19850123; JP 50219684 A 19840523; NO 850280 A 19850123